
 22/1/1911         جلسه شورای صنفی

 .جلسه از طریق اسکایپ برگزار گردید

روشنفکر، آقای دکتر حسینی و آقای دکتر اویسی در جلسه حضور نداشتند. با توجه رضا همکاران، آقای دکتر 

ز السه برگزار شده به صورت غیر حضوری لذا صرفا تعدادی به عدم حضور دیگر همکاران در جلسه و اولین ج

ت علمی در دانشگاه مطرح گردید و تصمیم گیری در مورد آن ها به جلسه آتی موکول مشکلات همکاران هیا

 شد.

مشکل مهمانسرا و نحوه استفاده اعضای هیئت علمی که به شهرستان های اطراف تردد می کنند مطرح  -1

قابل استفاده نمی باشد لذا های کوچک بخش رفاهی دانشگاه برای این اعضا واحدشد. با توجه به این که 

انشگاه کمیته رفاه ددر بر آن شد یکی از اعضای مجمع به عنوان نماینده  میمو تصاند درخواست پیگیری داشته 

 معرفی گردد. 

به خصوص در  هیئت علمی فاقد استانداردهای لازم است همکارانمحیط ورزشی دانشگاه برای استفاده از  -2

 ات به کار رفته در آن.مورد استخر، سونا و تجهیز

ت شد اما با توجه به شرایط درمورد حق عضویت توسط اعضای هیئت علمی به مجمع صنفی اساتید صحب -9

یات بعدی با جزئخارج شدن از این شرایط موکول گردید و لذا در جلسات زمان کشور به بعد از در  پاندمی کرونا

پیگیری داشتن یک دفتر ثابت برای مجمع  در این مورد صحبت خواهد شد. هم چنین و با حضور سایر اعضا

 صنفی اساتید دانشگاه تاکید گردید.

نگرانی همکاران هیئت علمی در نحوه برگزاری جلسات کلاس به صورت مجازی و نحوه پیگیری و تایید  -4

آن توسط معاونت آموزشی مطرح گردید نتیجه بر آن شد آقای دکتر کیخسروی در تماس با معاونت آموزشی 

 د.وبه این نگرانی ها و راهکارهای پیشنهادی دانشگاه جهت کنترل برگزاری کلاس ها مطرح ش نسبت

ل ساعته اعضای هیئت علمی در جلسه آتی با جزئیات بررسی و نتیجه همقرر شد در مورد بحث حضور چ -5

 .گیری شود

 


